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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego oraz do ministra zdrowia 

Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Premierze! Szanowny Panie Ministrze! 

Niepokoi mnie informacja wojewody warmińsko-mazurskiego o przekształceniu obecnych oddziałów 

szpitala miejskiego w Elblągu w oddziały zakaźne dla chorych na COVID-19. Istnieje kilka czynników, które 

rodzą podejrzenia, że ta decyzja nie uwzględnia wszystkich konsekwencji, których wzięcie pod uwagę po-

winno spowodować wycofanie się wojewody z tej decyzji. Oto najważniejsze z tych czynników. 

1. Służby medyczne oddziałów zakaźnych w tym szpitalu już zajmują się zakażonymi wirusem powodują-

cym COVID-19 i już pracują na granicy wytrzymałości psychicznej i fizycznej. Nie można ich już bardziej 

dociążać. 

2. Szpital jest w trakcie realizacji projektu finansowanego z funduszy unijnych o wartości 50 milionów zł. 

Ta realizacja już w tej chwili jest wydłużona i jej zatrzymanie grozi wielomilionowymi stratami. 

3. Coraz częściej pojawiają się sygnały, że w dobie koronawirusa zapominamy o innych zadaniach służby 

zdrowia, że są chorzy i potrzebujący opieki lekarskiej z innych powodów. Elbląga, miasta ponad stutysięcz-

nego, też to dotyczy. Tu dostęp do specjalistów, mimo istnienia innych szpitali, staje się coraz trudniejszy. 

Dodać należy, że elbląskie szpitale obsługują nie tylko miasto, lecz także subregion, czyli łącznie 

ok. 200 tysięcy mieszkańców. 

Proszę Pana Premiera i Pana Ministra o dokładną analizę decyzji wojewody i jej korektę. Jestem przeko-

nany, że istnieje inna możliwość zabezpieczenia potrzeb związanych z pandemią niż eksploatowanie ponad 

możliwości jednego szpitala. Proszę o informację o sposobie reakcji na niniejsze oświadczenie. 

Jerzy Wcisła 
 


